
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel: 268-765 Fax: 889-181 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. június hó 18-án 
(csütörtök) 14.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Széchy Tamás Emlékház, Doboz, Nagy u. 20. 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
Békési Mihály Tibor képviselő 
Hidvégi Julianna képviselő 
Puju János Zoltán képviselő 
Szabó László képviselő 
Váradi Mária képviselő 
  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző 
Szabó Tibor aljegyző 
Szatmári Júlia, nem képviselő bizottsági tag 
Nagy Istvánné, nem képviselő bizottsági tag 
Sztojka Tibor, Dobozi Cigány Nemzetiség Önkormányzat elnöke 
Zsigmond Károly, a Dobozi Általános Iskola igazgatója 
Gáborné Fekete Katalin, a Gondozási Központ vezetője 
Pujuné Deme Anita Eszter, a Dobozi Mesekert Óvoda vezetője 
Orodán Mária a Bölcsőde vezetője 
Czinanó János, Kodály u. 17. 
Szabó János, Dobozi Polgárőr Egyesület elnöke 
Vácziné Urbanecz Annamária felelős szerkesztő 
Dézsi Ferenc, a Víziközmű Társulat elnöke 
Hursán Dominika védőnő 
Szabó Anikó védőnő 
Sztojkáné Boros Ildikó 
Jeanne-Marie Weinkheim Dickens 
Takácsné Molnár Ilona 
Szatmáriné Nagy Emese jegyzőkönyvvezető 

 
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzata szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 
megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. A napirendre a 
kiküldött meghívó szerint teszek javaslatot, azzal a változtatással, hogy a 6. napirendi 
pont után a 13. napirendi pontot tárgyalnánk, mivel igazgató úr jelezte, hogy hivatalos 
elfoglaltság miatt el kell mennie. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata a 
napirenddel kapcsolatban? 
 
Kérdése, vélemény, javaslat nem volt. 
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Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt, illetve zárt ülésének 
napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
 
Nyílt ülés: 
 
1.) Tájékoztatás a két ülés között történtekről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Jelentés a lejárt idejű határozatokról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
  

3.) Beszámoló a Dobozi Közösségi Ház és Könyvtár 2014. évi munkájáról 
  Előadó: Hidvégi Julianna intézményvezető 
 
4.) Beszámoló a Dobozi Gondozási Központ 2014. évi munkájáról 
 Előadó: Gáborné Fekete Katalin a Gondozási Központ vezetője 
 
5.) Beszámoló a Dobozi Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról 
 Előadó: Szabó Tibor aljegyző 
 
6.) Beszámoló a Dobozi Mesekert Óvoda 2014. évi munkájáról 

Előadó: Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
 
7.) Döntés a „Testvér-települési programok és együttműködések” benyújtandó 
pályázatról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
8.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. II. félévi 
munkaterve 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
9.) A 9/2015. (II.25.) Kt. hat és a 49/2015 (V.21.) Kt. hat végrehajtása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
10.) „Dobozi Mesekert Óvoda épület felújítása, átalakítása” kivitelező kiválasztása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
11.) Gyula Város Megalapozó Vizsgálatának és Integrált Településfejlesztési 
Stratégiájának (ITS) véleményezése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
12.) Sarkad Város Megalapozó Vizsgálatának és Integrált Településfejlesztési 
Stratégiájának (ITS) véleményezése 
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Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
13.) Doboz, 1797/40 hrsz-ú, Akácos utca 10. szám alatti telek értékesítése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
14.) „botlókő” elhelyezése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
15.) Bejelentések 
 
16.) Kérdések, interpellációk 
 
Zárt ülés: 
 
1.) Egeresi Sándor és Egeresi Sándorné első lakáshoz jutó támogatás iránti kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Atyimov Andrásné 2015. évi belvízkölcsön részletfizetési kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
3.) Bíró Lajos 2015. évi belvízkölcsön részletfizetési kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
4.) Földi Józsefné 2015. évi belvízkölcsön részletfizetési kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
5.) Richweisz Ferencné szanazugi gázbekötés hátralék részletfizetési kérelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
6.) Döntés kedvezményes lakásbérlet iránti kérelemről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi javaslatot 
elfogadta. 
 
 
Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: Tájékoztatás a két ülés között történtekről 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A két ülés között eltelt időről a következők szerint 
szeretnék tájékoztatást adni: 
 
Május 22-én a Békés megyei Önkormányzat rendezvényén a TOP és a GINOP 
támogatásokkal kapcsolatos megbeszélésen vettem részt a Kormányhivatal békéscsabai 
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épületében. Ezen a rendezvényen tájékoztatást kaptam a TOP források jelenlegi 
elosztási rendszeréről, valamint ismertették a gazdasági fejlesztéssel kapcsolatos 
operatív programot. 
 
Május 27.-én Orosházán, a DAREH Önkormányzati Társulás közgyűlésén képviseltem 
településünket. Ezen a rendezvényen a szemétszállítás jövőjével kapcsolatos tervek 
ismertetésére került sor, valamint elfogadtuk a társulás 2014. évi beszámolóját.  
 
Május 28-án a Közép Békési Települések Vízvédelmi Egyesületek közgyűlésén vettem 
részt, ahol alelnöknek választottak. Az egyesület elsősorban a vízvédelemmel, a 
turizmussal, idegenforgalommal foglalkozik. Szeretne a gazdaságfejlesztési 
pályázatokon e célokra forrásokat szerezni. 
 
Május 29-én településünkön a Magyar Hősök Emléknapja ünnepségen vettem részt. 
 
Június 2-án Budapesten, az alpolgármester asszonnyal együtt a Duna Aszfalt Kft. 
székházában a szennyvízberuházással kapcsolatos megbeszélésen vettem részt. Itt a 
próbaüzem, a lakossági rákötések beindítása és ütemezése voltak a főbb napirendi 
pontok. 
 
Június 4-én a Nemzeti Összetartozás Napjáról emlékeztünk meg a településen. 
Ugyanezen a napon, a községházán a 16 települést érintő belvízrendezés projekt záró 
rendezvényére került sor. 
 
Június 5-én szennyvíz kooperációs megbeszélés volt, valamint helyszíni szemlét 
tartottunk a szennyvíztisztító telepen. Megállapítottuk, hogy a telep még nincs olyan 
állapotban, hogy a próbaüzem elkezdődjön. 
 
Június 10-én a községházán a Duna Aszfalt Kft., valamint a Veolia Zrt. 
vezérigazgatójával és az Alföldvíz Zrt. műszaki igazgatójával szintén a próbaüzemmel 
kapcsolatos egyeztető megbeszélést tartottunk. A szennyvízhálózat kiépítettsége 95 %-
os, a szennyvíztelep kiépítettsége előrehaladott állapotban van, de nem lehet százalékos 
adatban megmondani. Egyetértettünkk abban, hogy a próbaüzem kezdése néhány napot 
csúszni fog. 
 
Június 12-én, Békéscsabán a Sportcsarnokban a Kárpát-medence Nemzeti Értékei és 
Hungarikumai Kiállítás és Vásár megnyitóján vettem részt. A vendégekkel való 
beszélgetések során büszkén tapasztaltam, hogy a Dobozi Értéktárat pozitív példaként 
tartják számon 
 
Én a két ülés között történtekről ennyiben kívántam tájékoztatást adni. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
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Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az II. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt idejű határozatokról  
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 

Szabó Tibor aljegyző 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Nem kívánom a jelentésben leírtakat kiegészíteni. 
 
Szabó László képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság eseti elnöke: A bizottság 
a jelentést megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, véleménye, 
más javaslata a jelentéssel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

70/2015. (VI.18) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
jegyzőkönyv 1. mellékletét képező lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 

 
 

A III. napirendi pont tárgyalása: 
 
A III. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Közösségi Ház és Könyvtár 2014. 
évi munkájáról 
A napirend előadó: Hidvégi Julianna képviselő 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Hidvégi Julianna képviselő: Tisztelettel köszöntök minden megjelentet. Köszönetem 
szeretném kifejezni azoknak, akik a 2014. évi munkánkat támogatták. Köszönöm 
azoknak az intézményvezetőknek és az intézményben dolgozóknak azt a napi 
kapcsolatot, amit együtt élünk át. Köszönöm a civil szervezetek, a művelődő 
közösségek vezetőinek és a csoportok tagjainak munkáját is. Végül, de nem utolsó 
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sorban a kollégáimnak, a polgármester úrnak, a Képviselő-testületnek a munkáját is 
szeretném megköszönni. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen! Én azt szeretném elmondani a 
beszámolóval kapcsolatban, hogy egy kerek egész, mindenre kiterjedő beszámolót 
olvashattunk. Ezúton is szeretném megköszönni az intézményvezető munkáját és az ott 
dolgozók munkáját! 
 
Puju János Zoltán képviselő: A magam részéről szeretném megköszönni a 
Művelődési ház minden dolgozójának a munkáját. Egy közösség kohéziója 
megmutatkozik nagy rendezvénynek alkalmával. Minél több embert tudunk 
megmozdítani és minél több embert érünk el egy ilyen nagy rendezvénnyel, annál több 
családnak adjuk meg a lehetőséget a kikapcsolódásra, a szórakozásra. És ehhez 
nagymértékben hozzájárul az a fajta tevékenység, melyet a Művelődési házban 
végeznek.  
 
Váradi Mária képviselő: A beszámolót a teljesség igényével készítette el az igazgató 
asszony, egy jól felépített, mindenre kiterjedő beszámolót kaphattunk.  
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Csatlakozom az előttem szólókhoz. Köszönöm a 
dolgozók elhivatottságát, munkáját és az intézmény vezető asszonynak a beszámolót és 
a munkáját. 
 
Szabó László képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

71/2015. (VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
Dobozi Közösségi Ház és Könyvtár 2014. évi munkájáról szóló 
beszámolót. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 
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A IV. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IV. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Gondozási Központ 2014. évi 
munkájáról 
A napirendi pont előadója: Gáborné Fekete Katalin a Gondozási Központ vezetője 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A beszámoló nem kerek, egész, bár a feladatok 
részletezve vannak, de hiányzik belőle például a szervezeti felépítés, néhány 
költségvetési adat és a várható változások bemutatása. Én ezt annak tudom be, hogy az 
intézményvezetői asszony is most kezdte a vezetői tevékenységét. Majd a következő 
időszaki beszámoló valószínű, hogy jobban fog sikerülni. A gondozási munka a 
megítélésem szerint szakmaiabbá vált és nagy nyilvánosságot kapott az utóbbi időben, 
aminek nagyon örülök. Hiszen a Facebook-on folyamatos jelennek meg a közösségi 
foglalkozásokról készült fotók. Ezek mind pozitív hatásúak.  
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Köszönöm az intézmény vezetőjének és dolgozóinak 
a munkáját és remélhetőleg a negatív adatok javulni fognak, például, hogy kevesebb 
embernek lesz szüksége arra, hogy ellátottként jelenjen meg.  
 
Puju János Zoltán képviselő: Én is szeretném megköszönni a Gondozási Központ 
minden dolgozójának a munkáját. És további jó munkát kívánok. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Én a beszámolót 
nem tartottam a teljesség igényével készült beszámolónak. Szerintem nem egy jól 
felépített beszámoló. Javító szándékú kritikaként szeretnék feltenni néhány kérdést, 
amit írásban eljuttatok az intézményvezető asszonyhoz. 
 
Gáborné Fekete Katalin a Gondozási Központ vezetője: Először is szeretném 
megköszönni a segítségét a polgármester úrnak, mert bármikor bármivel fordulhatok 
hozzá. Mivel szeptember 1-jétől töltöm be az intézményvezetői posztot, ezért a 
beszámolót közösen készítettük el. Szeretném megköszönni a jelzőrendszer tagjainak, 
az általános iskolának, az óvodának, a védőnői szolgálatnak, a bölcsődének, a 
rendőrségnek. Gyakorlatilag napi kapcsolatban vagyunk egymással és segítjük egymás 
munkáját és nagyon sok segítséget kapunk tőlük a problémás eseteinkhez. Szeretném 
még megköszönni a Közösségi háznak, hogy olyan rendezvényeket rendeznek, ahol az 
időseink részt tudnak venni. A beszámolómat természetesen kiegészítem.  
 
Hidvégi Julianna képviselő: Azt gondolom, hogy ez a beszámoló, amit olvashattunk, 
terjedelmében, tartalmában semmivel nem hiányosabb, mint az előzőek. Én ezt egy jó 
beszámolónak tartom, mivel a hét szakmai egységről sokat megtudhattunk. Aki ismeri 
az intézmény életét, tudja, hogy nem volt 10 év ennyi probléma, ezt be kell, hogy 
lássuk. Én megköszönöm az ott dolgozóknak, Gáborné Fekete Katalinnak azt a munkát, 
amit leírtam a mi beszámolónkban is, hogy hozzá járulnak a jó kapcsolathoz. További 
jó egészséget és jó munkát kívánok nektek. 
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Szabó László képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

72/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
Dobozi Gondozási Központ 2014. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót. 
 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
A V. napirendi pont tárgyalása: 
 
A V. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Polgármesteri Hivatal 2014. évi 
munkájáról  
A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót aljegyző úrnak. 
 
Szabó Tibor aljegyző: Az elmúlt évek gyakorlatának megfelelően a munkatársak által 
biztosított és a rendelkezésemre álló adatok alapján elkészítettem a beszámolót. Egy 
elírásra szeretném felhívni a figyelmet. A 2. oldalon a köztisztviselői létszám 2014-ben 
12 fő, december változott 13 főre. Egyebekben nem kívánom kiegészíteni a 
beszámolót. 
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Szeretném köszönetem kifejezni Szabó Tibor aljegyző 
úrnak a végzett munkájáért, hiszen 2014. júniusától egyedül vitte az aljegyzői illetve a 
jegyzői feladatokat és még választási év is volt.  
 
Puju János Zoltán képviselő: Szintén szeretném megköszönni az aljegyző úrnak a 
2014. évben végzett munkáját. További sok sikert kívánok. És természetesen a hivatal 
összes dolgozójának köszönöm a munkáját. 
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Hidvégi Julianna képviselő: Köszönetem szeretném kifejezni aljegyző úr munkájáért 
és a hivatal minden dolgozójának. Jó egészséget és további jó munkát kívánok 
mindannyijuknak.  
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdés, javaslat van-e valakinek? 
 
Kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem szavazzon a 
határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 

73/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
Dobozi Polgármesteri Hivatal 2014. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót. 
 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
A VI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VI. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Mesekert Óvoda 2014. évi 
munkájáról  
A napirendi pont előadója: Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót Pujuné Deme Anita Eszter 
óvodavezetőnek. 
 
Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető: Köszönöm szépen! Kettő dologgal 
szeretném kiegészíteni. Nekünk nem januártól decemberig kell gondolkodnunk, hanem 
szeptember 1-jétől következő év augusztus 31-ig tart a nevelési év. Így szeretném kérni 
a testülete, hogy szeptember végén újra tárgyalják a kiegészített beszámolót. Illetve 
kimaradt az első táblázatból a logopédiai ellátottak száma, ami 22 fő. További szóbeli 
kiegészítésem nincs.  
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Köves Mihály polgármester: Én azt szeretném elmondani a beszámolóval 
kapcsolatban, hogy egy kerek egész, mindenre kiterjedő beszámolót olvashattunk. 
Szeretném megköszönni az óvodavezetőnek. Jó szakmai munka folyik az 
intézményben, ez mindenképpen nagyon pozitív és dicséretes. 
 
Hidvégi Julianna képviselő: Köszönetem szeretném kifejezni Pujuné Deme Anitának 
és az óvoda minden dolgozójának a munkáját. További jó egészséget és jó munkát 
kívánok nektek. 
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Köszönöm az elhivatott munkátokat. Mindenkinek 
további jó munkát kívánok.  
 
Váradi Mária képviselő: Szakmailag és tartalmilag egy jól felépített beszámolót 
olvashattunk. 
 
Zsigmond Károly a Dobozi Általános Iskola igazgatója: A Dobozi Általános Iskola 
és a tantestület nevében szeretném megköszönni mindegyik intézmény 
együttműködését.  
 
Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető: Szeretném megköszönni a Polgármesteri 
Hivatal munkáját és minden ott dolgozónak. Köszönöm az összes intézmény 
együttműködő munkáját és a Cigány Nemzeti Önkormányzatnak a támogatást. 
 
Sztojka Tibor a Dobozi Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: Ahogy erőnk 
engedi továbbra is támogatjuk az óvodát. 
 
Szabó László képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, javaslata a 
napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással – ellenszavazat nélkül – a 
következő határozatot hozta: 
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74/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
Dobozi Mesekert Óvoda 2014. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
A VII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VII. napirendi pont tárgya: Döntés a „Testvér-települési programok és 
együttműködések” benyújtandó pályázatról 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A Bethlen Gábor Alaphoz pályázatot lehet benyújtani a 
testvértelepüléssel való együttműködéssel kapcsolatosan. Az igényelhető maximális 
támogatás összege 2.500.000,- Ft. A pályázat tartalmával kapcsolatban a pályázat 
elkészítését végző Zsigmond Károly igazgató úrnak átadnám a szót. 
 
Zsigmond Károly a Dobozi Általános Iskola igazgatója: Az előzményekkel 
kapcsolatosan annyit szeretnék elmondani, hogy együttműködési megállapodást kötött 
Ozsdola és Doboz település. Az idő folyamán többször meglátogattuk egymást. Az 
utolsó személyes kapcsolattartás 2007-ben volt. A pályázat címe: Határtalanul 
ünnepelünk címet adtuk. A pályázat előfinanszírozású és vissza nem térítendő. 
Augusztus 20-i és a március 15-i ünnepséggel kapcsolatos a pályázat. Idén 
augusztusban Ozsdola testvértelepülésről jönnének hozzánk és jövő március 15-én 
pedig a dobozi delegáció menne ki ünnepelni Ozsdolára. Készítenénk egy kisfilmet és 
fotó-kiállítást a két településről, melyet több alkalommal ismertetnék az iskolásoknak, 
az érdeklődőknek.   
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
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75/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete pályázatot 
nyújt be a Bethlen Gábor Alapkezelő Zrt. a Bethlen Gábor Alapról 
szóló 2010. évi CLXXXII. törvény, valamint a Bethlen Gábor Alapról 
szóló 2010. évi CLXXXII. törvény végrehajtásáról szóló 367/2010. 
(XII.30.) Korm. rendelet alapján meghirdetett Bethlen Gábor Alap 
2015. évi „Egyéb támogatások” előirányzat terhére, a „Testvér-
települési programok és együttműködések” pályázati felhívásra 
Határtalanul ünnepelünk címmel. 
 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
A VIII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VIII. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testületének 2015. II. félévi munkaterve 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A következő ülésünk munkaterv szerint 2015. augusztus 
13-án lesz. Javasolnám kiegészíteni egy negyedik ponttal, Tájékoztató a Vadász 
Társaság munkájáról. A Vadász Társaság elnöke felkeresett, és meghívott bennünket 
egy kihelyezett ülésre a Vadász Társaság székhelyére. A szeptember 24-i ülést 
kiegészíteném egy ötödik ponttal, Mesekert Óvoda beszámolójával a nevelési év 
végéig. Illetve az október 29-i ülést egy harmadik ponttal, a Békés Manifest Kft. 
tájékoztatójával javasolnám kiegészíteni.   
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Pujuné Deme Anita Eszter óvodavezető: Szeretném kérni a testületet, hogy az 
augusztusi ülésre vegyél fel az óvoda SZMSZ-ének módosítását, mivel 5 helyett 6 
csoport indul, ezért a módosítás szükségszerű. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki ezekkel a módosításokkal is 
egyetért, kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
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76/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. évi II. 
féléves munkatervét. A munkaterv a jegyzőkönyv 2. mellékletét 
képezi. 
 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
A IX. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IX. napirendi pont tárgya: A 9/2015. (II.25.) Kt. hat és a 49/2015 (V.21.) Kt. hat 
végrehajtása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A törvénymódosítás, a házi segítségnyújtás szigorítását 
jelenti. A lényeg az, hogy díjkötelessé teszik, az eddig ingyenesen nyújtott házi 
segítségnyújtási szolgáltatást. Mivel nem tudjuk, hogy ez a változás milyen hatással 
lesz az ellátotti létszámra, emiatt kell a két korábban hozott határozat végrehajtását 
felfüggeszteni.  
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

77/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

1. Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete 
felfüggeszti Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
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testületének a 9/2015. (II.25.) és a 49/2015. (V.21.) számú határozat 
végrehajtását. 
 
2. Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete felkéri a 
Dobozi Gondozási Központ vezetőjét, hogy az egyes szociális és 
gyermekvédelmi tárgyú törvények módosításáról szóló törvény 
elfogadott szabályainak megfelelően 
- mérje fel, hogy a megváltozott jogszabályi feltételek közt továbbra is 
várható-e az ellátotti létszám emelkedése, valamint 
- vizsgálja meg, hogy a költségvetési törvényben/tervezetben levő 
finanszírozás milyen mértékben fedezi a megváltozott feltételekkel 
működő házi segítségnyújtás költségeit, 
- a jogszabály-módosítás miatti szükséges további javaslatokat 
terjessze a Képviselő-testület elé. 
 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
 
 
A X. napirendi pont tárgyalása: 
 
A X. napirendi pont tárgya: „Dobozi Mesekert Óvoda épület felújítása, átalakítása” 
kivitelező kiválasztása  
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A Közbeszerzési Bizottság megtárgyalt ezt a napirendi 
pontot, kérem az eseti elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét  
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Egy pályázó, a Sebestyén és Társa Kft. nyújtott be 
ajánlattételt. Javasolja a Bizottság az ajánlattétel elfogadását a kivitelezési munkák 
elvégzésére.  
 
Köves Mihály polgármester: A műszaki kivitelezés 34.400.000,- Ft összegű, a 
berendezés 3.749.040,- Ft, a közmunka 1.796.819,- Ft, munkaruha vásárlása 50.000,- 
Ft, közbeszerzési költség 190.500,- Ft, építéstervezési díj 374.650,- Ft, gépészeti tervek 
díja 127.000,- Ft, villamos tervek díja 125.000,- Ft, műszaki ellenőrzés díja 476.250,- 
Ft és lesz egy közzétételi díj, ami 80.000,- Ft. Ennyibe fog kerülni a felújítás. Ehhez a 
központi támogatás és a sajáterő, ami a költségvetésbe szerepel 37.500.000,- Ft. Tehát 
3.869.000,- Ft hiányzik jelen pillanatban ahhoz, hogy az óvoda felújítási munkálatait el 
tudjuk végezni. Ennek az összegnek a biztosítását a TOP sajátforrás előirányzatából 
javaslom biztosítani, ugyanis a TOP források valószínűen késve fognak megjelenni. 
 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
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Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. A Közbeszerzési törvény nyílt és név 
szerinti szavazást ír elő. Felkéri a jegyző Asszonyt, olvassa fel a képviselők neveit. 
 
A nyílt, név szerinti szavazás külön jegyzőkönyve jelen jegyzőkönyv 3. mellékletét 
képezi. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

78/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete elfogadja a 
Sebestyén és Társa Kft (1139 Budapest, Csongor utca 5-7. C épület 
II./1. adószám: 12688274-2-41) 34 400 000 Ft összegű árajánlatát a 
Dobozi Mesekert Óvoda épület felújítására, átalakítására. 
Felkéri polgármesterét a szerződés aláírására. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
A XI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XI. napirendi pont tárgya: Gyula Város Megalapozó Vizsgálatának és Integrált 
Településfejlesztési Stratégiájának (ITS) véleményezése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az írásos anyaghoz szóbeli kiegészítésem nincs. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

79/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő – testülete a 
településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési 
stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes 
településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) 
Korm. rendelet 31. §-ában biztosított véleményezési hatáskörében 
megállapította, hogy a „Fenntartható településfejlesztés a kis-, és 
középvárosokban (és a fővárosi kerületekben)- Integrált 
Településfejlesztési Stratégiák kidolgozása” című projekt keretében 
Gyula Városra elkészített 2015-2020-as időszakra szóló középtávú 
stratégiájának tervezete Doboz Nagyközség Helyi Építési 
Szabályzatában és Településrendezési tervében foglaltakkal, valamint a 
településfejlesztési koncepciójával nem ellentétes, ahhoz véleményt, 
kiegészítést nem fűz. 

 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
A XII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XII. napirendi pont tárgya: Sarkad Város Megalapozó Vizsgálatának és Integrált 
Településfejlesztési Stratégiájának (ITS) véleményezése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az írásos anyaghoz szóbeli kiegészítésem nincs. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 
 

80/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő – testülete a 
településfejlesztési koncepcióról, az integrált településfejlesztési 
stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes 
településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) 
Korm. rendelet 31. §-ában biztosított véleményezési hatáskörében 
megállapította, hogy a „Fenntartható településfejlesztés a kis-, és 
középvárosokban (és a fővárosi kerületekben)- Integrált 
Településfejlesztési Stratégiák kidolgozása” című projekt keretében 
Sarkad Városra elkészített 2015-2020-as időszakra szóló középtávú 
stratégiájának tervezete Doboz Nagyközség Helyi Építési 
Szabályzatában és Településrendezési tervében foglaltakkal, valamint a 
településfejlesztési koncepciójával nem ellentétes, ahhoz véleményt, 
kiegészítést nem fűz. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
A XIII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A XIII. napirendi pont tárgya: Doboz, 1797/40 hrsz-ú, Akácos utca 10. szám alatti 
telek értékesítése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Szilágyi Tibor és Szilágyiné Orodán Andrea vételi 
szándékot jelentett be az Akácos utca 10. szám alatti telekre. 5 év alatt részletekben 
kívánják megvásárolni.  Javaslom, hogy járuljon hozzá a testület a részletfizetéshez. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

81/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő értékesíti az 
Önkormányzat tulajdonát képező 1797/40 helyrajzi számú, Doboz 
Akácos utca 10. szám alatti építési telket Szilágyiné Orodán Andrea és 
Szilágyi Tibor Doboz, Jókai utca 5. szám alatti lakosoknak 810.680,- 
Ft, azaz bruttó nyolcszáztízezer hatszáznyolcvan Ft áron (mely az Áfát 
tartalmazza), illetve engedélyezze a vételár 60 havi részletfizetését. Az 
első részlet 14.180,- Ft, majd ezt követően 13.500,- Ft, melyet minden 
hónap 10-ig kell kifizetni. Doboz Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő - testülete felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés – részletfizetések kiegyenlítéséig – tulajdonjog-fenntartással 
– való megkötésére. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
Az XIV. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az XIV. napirendi pont tárgya: „botlókő” elhelyezése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
     
Az írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Megkeresett a Hitgyülekezet képviseletében Csontó 
László úr és Hajdú Sándor úr. Azzal a kéréssel fordulnak az Önkormányzathoz, hogy a 
Holokauszt emlékére, tiszteletére egy „botlókövet” helyezhessenek el Dobozon. A 
„botlókő” a járdába, a burkolatba teljesen beilleszkedik, az ezzel járó költségeket a 
kérelmező állja. Javaslom, hogy a Kossuth téren, a Furulyázó pásztor szobor környékén 
legyen elhelyezve, mivel a településünkről elhurcolt zsidók többsége a Kossuth téren 
élt.  
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

82/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete a tulajdonosi 
jogkörében eljárva hozzájáruljon ahhoz, hogy a Dobozról elhurcolt 
zsidó polgárok emlékére botlókő kerüljön elhelyezésre a dobozi 1663. 
hrsz. alatti (furulyázó pásztor szobra melletti közterület) területen, az 
előterjesztés mellékletét képező szövegfelirattal. 
A botlókő és annak elhelyezési költségei a kérelmezőt terhelik. 
Felkéri polgármesterét, hogy az elhelyezéssel kapcsolatos további 
egyeztetéseket folytassa le a kérelmezővel. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
XV. Bejelentések: 
 
1.Helyi esélyegyenlőségi program felülvizsgálata 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Átadom a szót a jegyző asszonynak. 
 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző: A Helyi Esélyegyenlőségi Programot kettő 
évenként felül kell vizsgálni. A felülvizsgálatot egy mentori hálózat készíti elő, aki az 
Esélyegyenlőségi Terv elkészítésében is közreműködött. Tekintettel arra, hogy ez egy 5 
éves program, és még csak az első két éve telt el, örömmel lehet számot adni arról, 
hogy a programban szereplő feladatok elkezdődtek. Javaslom az időarányos 
végrehajtását és a két éves felülvizsgálatát fogadja el a Képviselő-testület. 
 
Szabó László képviselő:  A Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága és a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és 
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

83/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete elfogadja a Helyi 
Esélyegyenlőségi Program Felülvizsgálatát. Az egyéb intézkedések kapcsán 
jelenleg egyéb beavatkozás nem szükséges. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
2.Terményértékesítés 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A csökkenő létszámú állatok takarmány igényét 
figyelembe véve megvizsgáltuk, hogy mennyi gabona van még. Arra a megállapításra 
jutottunk, hogy körülbelül 30-40 q-t értékesíthetnénk. Tehát javaslom ennek a 
mennyiségnek az értékesítését. 4.000,- Ft + Áfa lenne az az ár, ami megállapítható 
lenne. Mivel fordított áfás, ezért az áfa részét a vevő fizeti meg.   
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

84/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete a 2014. évi 
betakarított gabona (árpa, zab) mennyiségéből 30-40 q-t bruttó 4.000,- Ft/q 
egységáron értékesít, illetve felhatalmazza a polgármestert a gabona (árpa, 
zab) értékesítésével kapcsolatos intézkedések megtételére 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 
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3.Doboz Nagyközség Önkormányzata döntés-kezdeményezése 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: 214.11.26-án jelent meg egy kormányrendelet, ami a 
járások besorolását tartalmazza, ez a 290/2014. (XI.26.) Korm. rendelet a 
kedvezményezet járások besorolásáról. Egy kérelemmel élnénk a kormány felé, hogy 
mivel a békéscsabai járáshoz tartozik a település, így a több előny mellett, több hátrány 
is ér bennünket. A Start-közmunkaprogramot a nem kedvezményezett járások nem 
vehetik igénybe. Doboz az átmenetileg kedvezményezett járások közé tartozik 2015-
ben, viszont a kormány rendelet szerint 2016-ban ki fog ebből kerülni, így nem 
indíthatunk majd Start-közmunkaprogramot. Ez komoly problémákat jelez már most. 
Emiatt szeretnénk egy kérelmet felterjeszteni, a kedvezményezett státusz megtartásáért.  
 
Szabó László képviselő:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot 
megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő határozatot 
hozta: 
 

85/2015.(VI.18.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés j. pontjában biztosított jogkörében 
eljárva kezdeményezi Magyarország Kormányánál a kedvezményezett 
járások besorolásáról szóló 290/2014. (XI. 26.) Kormányrendelet 5. §-
ában meghatározott 2016. január 1. napjában megállapított határidő 
határozatlan időre történő módosítását. 
Felkéri polgármesterét, vegye fel a kapcsolatot az érintett települések - 
Csorvás, Gerendás önkormányzataival a kezdeményezéshez történő 
csatlakozás érdekében, valamint felhatalmazza polgármesterét, hogy a 
kezdeményezést juttassa el a választókerület országgyűlési 
képviselőjéhez, dr. Kovács József Képviselő Úrhoz, illetve 
Magyarország Kormányához. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 
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VI. Kérdések: nem volt. 
 
Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 
hozzászólásokat, javaslatokat és a nyílt ülést 16.10 órakor bezárta, és 5 perc szünet után 
elrendelte a zárt ülést. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Molnárné dr. Tarkovács Márta Köves Mihály 
 jegyző polgármester 
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